
2013D40116 Lijst van vragen 

Nr. Vraag 

1 Hoeveel geld wordt er gereserveerd voor de uitvoering van de 
Klimaatagenda? En op welke manier worden deze gelden gefa-
seerd? Kunt u hiervan een overzicht geven dat zo ver mogelijk in de 
toekomst strekt? 

2 Wat is het totale bedrag dat de komende vijf jaar, direct of indirect 
aan klimaatbeleid wordt uitgegeven? 

3 Op welke manier wordt de 59 mln euro aan extra klimaatgelden 
besteed? 

4 Wat is er precies gebeurd met de aangekondigde bestedingsimpuls 
van 300 mln euro in brief Kamerstuk 33 566, nr. 1 aan wegen in 
2014? 

5 Ten koste van welke taken gaat de bijdrage van IenM aan de 
bezuiniging op de collectieve sector uit het maatregelenpakket van 
6 mld euro? 

6 Kunt u in het licht van de ondernomen activiteiten van de diverse 
kennisplatforms de eerdere conclusie «Hiermee acht het Kabinet de 
samenwerking op het gebeid van strategische kennis voldoende 
gewaarborgd» uit de Nota naar aanleiding van het Verslag bij 
wetsvoorstel 32 323 opnieuw onderbouwen en toelichten? 

7 Kunt u aangeven wat de stand van zaken, en het beoogde tijdpad is 
voor het afronden van het onderzoek naar de watervoorziening op 
Saba? 

8 Kunt u de onderzoeksopdracht voor het onderzoek naar de 
watervoorziening op Saba aan de Kamer sturen? 

9 Klopt het dat na de tussenrapportage, het onderzoek naar de 
watervoorziening op Saba zich alleen nog maar richt op waterkwali-
teit en niet op het lokaal voorzien in voldoende water tijdens droge 
periodes? 

10 Kunt u schetsen hoe de lokale overheid op Saba betrokken is, en 
wordt, bij het onderzoek naar de watervoorziening op Saba? 

11 Heeft u in 2012 of 2013 contact gehad met, of informatie geleverd 
aan, de Europese Commissie verband met het corruptieonderzoek 
naar het waterzuiveringsproject op Bonaire? 

12 Wanneer is een bedrag juridisch verplicht, en wordt dit ook door 
een externe partij getoetst? 

13 a. Klopt het dat het eindconcept van het in opdracht van IenM 
gemaakte rapport Handboek externe infrastructuurkosten verkeer, 
de opvolger van «De prijs van een reis» al een aantal maanden 
beschikbaar is? 
b. Zo ja, wat is de reden voor het feit dat dit handboek nog niet naar 
de Kamer is gestuurd? 
c. Kunt u het definitieve rapport uiterlijk een week voor de 
begrotingsbehandeling naar de Kamer sturen? 
d. Klopt het dat uit het rapport blijkt dat de inkomsten van het 
autoverkeer kleiner zijn dan de uitgaven plus de maatschappelijke 
kosten? 

14 Kunt u aangegeven welke indicatoren en kengetallen in de 
begroting van 2014 nieuw zijn ten opzichte van de begroting 2013? 

15 Kunt u aangeven onder welke begrotingsartikelen, en daarbinnen 
op welke onderdelen, de vrije ruimte in de begroting is? Welke 
middelen kan de Tweede Kamer, indien gewenst, op een andere 
manier bestemmen dan u voorstelt, en om welk totaalbedrag gaat 
dat? 

16 Betekent, gezien de lijst van prioriteiten, dat zee- en binnenvaart in 
2014 geen prioriteit heeft? 
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17 Met welke programma’s en activiteiten wordt de transitie naar een 
circulaire economie bewerkstelligd? 

18 Hoeveel geld wordt er uitgegeven voor de transitie naar een 
circulaire economie? 

19 Hoe wordt bij decentralisaties na gegaan of het terecht gegeven 
vertrouwen aan decentrale overheden ook wordt waargemaakt? 

20 Kunt u aangeven of u inzage heeft gehad in het concept-
impactassessment met betrekking tot het vraagstuk van de 
implementatieregels voor teerzandolie onder de brandstoffenricht-
lijn? 

21 Kunt u aangeven hoe vaak u in 2013 contact heeft gehad met de 
Vereniging Nederlandse Petroleum Industrie en de firma shell over 
de Europese brandstoffenrichtlijn? 

22 Heeft u bemiddeld in het contact tussen Shell en de Europese 
commissie over de Europese brandstoffenrichtlijn? 

23 Wordt er standaard rekening gehouden met stijging van de 
onderhoudskosten bij de vergroting van het areaal aan wegen? 

24 Wat wordt bedoeld met «het hoogste rendement opleveren»? 
25 Hoeveel wordt er precies gekort door het niet uitkeren van de 

prijsbijstelling? En in hoeverre is dit evenwichtig verdeeld over de 
begrotingsartikelen? 

26 Is de tranche 2013 de enige niet-prijsbijstelling van de afgelopen 
jaren? En zo nee, kunt u een overzicht geven van de niet-
prijsbijstellingen in de periode 2010–2014? 

27 Kunt u toelichten welke redenen u heeft om de departementale 
taakstelling van 18,3 mln euro pas bij de Voorjaarsnota 2014 in te 
vullen op de beleidsartikelen? 

28 Kunt u, gezien alle veranderingen in de begroting voor het 
infrastructuurfonds in de afgelopen twee jaar, in een tabel een 
overzicht geven van alle bedragen die sinds 2011 zijn toegevoegd 
en weggehaald van de begrotingen XII en A voor de jaren 
2013–2018 per jaar, inclusief het niet uitkeren van prijsbijstellingen 
en dergelijke? 

29 Hoe verhoudt de reservering van 800 mln euro voor hogere 
onderhoudskosten zich tot het voornemen van het kabinet om de 
middelen voor het infrafonds tot 2028 voor 100% te beleggen? 
Betekent dit dat opnieuw projecten zullen moeten worden 
uitgesteld of geschrapt? Welk deel van de 800 mln euro wordt ten 
laste gebracht van wegen? Waar komt de rest van deze reservering 
vandaan op de begroting? 

30 Kunt u toelichten waarom u voor de aanleg van nieuwe infrastruc-
tuur wel vooruit kijkt tot 2028 en budgetten toewijst aan projecten, 
maar voor de invoering van de kilometerprijs op grond van het 
energieakkoord pas na 2016 verder wilt kijken? 

31 In welke gevallen vindt besluitvorming over de resterende 
beleidsruimte in het Deltafonds van circa 275 mln euro plaats door 
het zittende kabinet, aangezien er wordt gesproken over «besluit-
vorming vindt in principe plaats door een volgend kabinet»? 

32 Wat bedoelt u met «gewijzigde omstandigheden» de ambities van 
het Structuur visie Infrastructuur en Ruimte (SVIR) realiseren, 
terwijl u in een eerdere brief aan de Kamer (33 400-A-48) stelt dat 
de ambities niet meer te realiseren zijn? 

33 a. Wat zijn nut en noodzaak van de nieuwe Structuurvisie 
Ondergrond? 
b. Hoe sluit deze structuurvisie aan op andere structuurvisies? 
c. Wat is het verschil met een bestemmingsplan Noordzee? 

34 Kunt u aangeven wat u bedoelt met «nieuwe partijen die in beeld 
komen»? 

35 Kunt u aangeven wat u bedoelt met «andere oplossingen dan 
aanleg van infrastructuur»? 
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36 Kan de energiezuinige verlichting, waarvan in de begroting wordt 
gezegd dat er successen zijn behaald, worden ingezet op snelwe-
gen waar vanwege bezuinigingen de verlichting is gedoofd? 

37 Is er al duidelijkheid over wat de boegbeeldprojecten van de 
uitvoeringsagenda verkeersmanagement zijn? Zo ja, om welke 
projecten gaat het? 

38 Worden de genoemde wegenprojecten gerealiseerd met gebruik-
making van de aangekondigde bestedingsimpuls van 300 mln euro 
aan wegen in 2014? 

39 Heeft u een inventarisatie gedaan naar het aantal datasets dat 
digitaal ontsloten zou kunnen worden? Zo nee, waarom niet? Welke 
datasets van Rijkswaterstaat of onderdelen daarvan zijn digitaal 
ontsloten? 

40 Kunt u bevestigen dat de ordeningsdiscussie op het spoor 
onderdeel uitmaakt van de Lange Termijn Spooragenda? Zo ja, 
wanneer komt dit aan de orde in de Kamer? 

41 a. Kunt u in het kort weergegeven hoe het Programma Hoogfre-
quent Spoor (PHS), en het Openbaar Vervoer op de corridor 
Schiphol-Amsterdam-Almere-Lelystad (OVSAAL) zijn aangepast 
door de bezuinigingen? 
b. Kunt u aangegeven wat de geactualiseerde inzichten in de groei 
van goederen- en personenvervoer zijn? 
c. Kunt u een stand van zaken geven van de aanpassing van de 
sporen bij Utrecht, waarbij wissels verdwijnen? 

42 a. Kunt u een overzicht geven van de verdere invoering van 
Automatische Treinbeïnvloeding verbeterde versie (ATB-vv)? 
b. Is ATB-vv een beveiligingssysteem of een beïnvloedingssys-
teem? En indien het een beïnvloedingssysteem is, gelden dan 
dezelfde eisen en randvoorwaarden als bij een beveiligingssys-
teem? 

43 Kunt u een overzicht geven van de concessie-eisen ten aanzien van 
de Fyra, en hoe aan die eisen invulling is gegeven? 

44 Kunt u een overzicht van de onkosten en gederfde inkomsten geven 
ten aanzien van de Fyra? 

45 Kunt u aangeven wat er in het programma Beter Benutten bedoeld 
wordt met de afspraken die gemaakt moeten worden met mede-
overheden en het bedrijfsleven als het gaat om het bevorderen van 
goederenvervoer over water? 

46 a. Is er zicht op dat in Internationale Maritieme Organisatie 
(IMO)-verband Liquid National Gas (LNG) als scheepsbrandstof 
binnenkort structureel mogelijk wordt gemaakt? 
b. Is bekend wat het standpunt van Duitsland, als belangrijke 
doorvoerroute voor Nederlandse schepen, is op het gebied van 
LNG? 
c. Kan het Duitse standpunt nog belemmerend werken voor de 
mogelijkheid om LNG als structurele scheepsbrandstof te 
gebruiken? 

47 Kunt u een voorbeeld geven van de vermindering van regeldruk 
voor het bedrijfsleven door modernisering van regelgeving en 
voorschriften voor de binnenvaart? 

48 Waarom worden onderzoeksgegevens van het Planbureau voor de 
Leefomgeving niet als open data beschikbaar gesteld? 

49 Kunt u voor alle pijlers van het kabinetsbeleid met betrekking tot 
Groene Groei, slimme inzet van marktprikkels, herziening van wet- 
en regelgeving, innovatie en de overheid als netwerkpartner, een 
toelichting in de vorm van voorbeelden geven? 
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50 a. Wat is het huidige risiconiveau, als wordt gezegd dat de risico’s 
van gevaarlijke klimaatverandering als gevolg van menselijk 
handelen tot een acceptabel niveau moet worden beperkt? 
b. In welke eenheid wordt dit risiconiveau gemeten? 
c. Welk risiconiveau wordt nagestreefd? 

51 Heeft de overheid in het verleden bij benzinestations financieel 
bijgedragen aan de aanleg van deze stations? Zo nee, hoe verhoudt 
dat zich tot het feit dat de overheid zich nu bezig houdt met de 
aanleg van elektrische oplaadpunten? 

52 In hoeverre kunt u een rol spelen in het verhogen van de waarde 
van gerecycled kunststof? 

53 Wat zijn concreet uw voornemens voor de modernisering van het 
milieubeleid in 2014? 

54 Hoe verhoudt de aangekondigde ketenaanpak kunststof zich tot de 
Raamovereenkomst Verpakkingen? 

55 Welke acties onderneemt u om gemeenten te bewegen de recycling 
van huishoudelijk afval te laten stimuleren? 

56 Kun u toelichten waar de Nederlandse aansporingen tot een meer 
circulaire economie bij herziening van het Europees afvalbeleid 
precies uit bestaan? 

57 Kunt u aangeven waaruit blijkt dat de samenleving het huidige 
beleid inzake externe veiligheid als complex en ondoorzichtig 
ervaart? 

58 Zijn datasets met watervolume, waterkwaliteit, scheepvaartbewe-
gingen, -bezit, -ongevallen, -registraties, -overtredingen en 
-bedrijven (in fte en omzet) digitaal ontsloten als open data? Zo 
nee, waarom niet? 

59 Kunt u een uitleg geven van de getallen, zowel negatief als positief 
onder punt 14 «Netto mutaties op artikel 26 investeringsfondsen» 
in de tabel Begroting op hoofdlijnen? 

60 Ten koste van welke taken en asbestsaneringen gaat de herpriorite-
ring asbest? 

61 Kunt u bevestigen dat de overboeking naar het Deltafonds van 
middelen voor projecten op het gebied van waterkwaliteit geen 
enkele invloed hebben op de middelen voor waterveiligheid die al 
in het Deltafonds staan? 

62 Waar was de resterende programmaruimte op artikel 18.11 
oorspronkelijk voor bedoeld? 

63 Heeft de overheveling van de resterende programmaruimte invloed 
op het kasritme van het infrastructuurfonds? Zo ja, welke? 

64 Welk effect heeft de overboekingen van de resterende programmar-
uimte op de bestedingsruimte van het infrastructuurfonds? In 
hoeverre heeft dit een relatie met bezuinigingen op het 
infrastructuurfonds? 

65 Waarom wordt de resterende programmaruimte op artikel 18.11 
met een kasschuif via het Deltafonds overgeboekt? Waar is dit terug 
te vinden op de begroting van het Deltafonds? 

66 Kunt u toelichten wat de consequenties zijn voor uitvoering van het 
programma «Herpriotering asbest», van het inzetten van een deel 
van de middelen van het programma «Herpriotering asbest» ten 
behoeve van IenM-brede doeleinden? 

67 Kunt u toelichten welke onderdelen van de begroting sluitend 
worden gemaakt met de bedragen van 14 mln euro in 2016 en 
9 mln euro in 2017 uit het programma «Herpriotering asbest», die 
IenM-breed worden ingezet? 

68 In hoeverre wordt in de Rijksstructuurvisie Windenergie op Zee 
rekening gehouden met de belangen van toerisme en toeristische 
ondernemers, met name als het gaat om windparken dicht bij de 
kust en stranden? 
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69 Welke kosten zijn er verbonden aan de vervuiling van grond- en 
oppervlaktewater door mest, en kunt u een inschatting van deze 
kosten geven? 

70 Kunt u aangeven welke gevolgen de bouw van megastallen in 
ruimtelijk opzicht zullen hebben voor het landschap, welke milieu 
en gezondheidsgevolgen te verwachten zijn en hoe deze schaalver-
groting in de agrarische sector zich verhoudt tot ruimtelijke en 
milieudoelstellingen? 

71 In hoeverre hecht u belang aan het inspraakrecht van burgers, en 
op welke wijze wordt dit meegenomen in de herziening van het 
omgevingsrecht? 

72 Welke nationale belangen met betrekking tot ruimtelijke ordening 
onderscheidt u? Op welke manier worden deze geborgd? 

73 Kunt u bij de kengetallen in de tabel op pagina 40 aangeven wat de 
doelen zijn waar de vervolgmeting in 2014 aan wordt getoetst? 

74 Kunt u toelichten wat er precies wordt gedaan met het bedrag van 
5,4 mln euro, post Subsidies 13.02.02, die wordt verstrekt in het 
kader van de realisatie van de Basisregistratie Grootschalige 
Topografie? 

75 Bent u bekend met de kosten en administratieve lastendruk die 
voortkomt uit de verrekening van verstrekkingskosten door het 
Kadaster, die anders bespaard zou worden indien data worden 
ontsloten als open data? 

76 Welke natuurorganisaties krijgen subsidies voor de klimaatbuffers, 
en hoe is dat geld verdeeld? En wat zijn de concrete en afrekenbare 
doelen van deze subsidies? Hoe wordt dit geëvalueerd? 

77 Hoeveel geld wordt er in 2014 besteed aan maatregelen in het 
kader van de verhoging van de maximumsnelheid? 

78 Op welke manier wilt u internationaal de opleidingseisen voor 
vrachtwagenchauffeurs bevorderen? Welke rol heeft Code 95 
hierin? 

79 Kunt u aangeven hoe de plannen tot aanleg van kolencentrales zich 
verhouden tot het behalen van de milieudoelstellingen, waaronder 
de doelstellingen voor de luchtkwaliteit? 

80 Hoeveel geld van de begroting gaat er naar de intensieve veehou-
derij, zoals via investeringssubsidies voor bijvoorbeeld fijnstof-
maatregelen? Welke potjes zijn er beschikbaar voor de intensieve 
veehouderij, en waar zijn deze in de begroting opgenomen? 

81 Welke nieuwe beleidsvoornemens heeft u om het stijgend aantal 
verkeersgewonden te laten dalen? 

82 Bent u het eens met de stelling dat een trendbreuk noodzakelijk is 
om de doelstelling van 10.600 ernstig verkeersgewonden te halen 
in 2020? 

83 Kunt u toelichten waarom de post subsidies 14.02.02 met eenderde 
wordt verkleind? 

84 Waar is de verwachting van toename van het aantal ernstig 
gewonde verkeersdeelnemers op gebaseerd? 

85 Kunt u aangeven welke organisaties gesubsidieerd uit de post 
Netwerken 14.01.01 en 14.01.02 hun subsidie verliezen, waarom ze 
die verliezen en met welk bedrag? Kunt u ook toelichten welke 
gevolgen het wegvallen van de subsidie heeft voor de taken van die 
organisaties? 

86 Kunt u van elke maatschappelijke organisatie die subsidie ontvangt 
worden aangeven wat de prestatie-indicatoren zijn waaraan wordt 
getoetst of de middelen effectief worden besteed? 

87 Heeft u op het gebied van openbaar vervoer alleen een regisse-
rende rol, zoals in de tekst staat, of ook een sturende rol? 
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88 a. Welke oplossing is mogelijk voor de plaat voor de Reegeul, dat 
nu een probleem vormt voor de veerdiensten naar de Wadden? 
b. Wanneer wordt de vaargeul weer gebaggerd? 
c. Kan de Reegeul worden gebaggerd? Zo nee, waarom niet? En zo 
ja, op welke termijn kunnen deze werkzaamheden plaatsvinden? En 
als dat niet op korte termijn is, bestaan er dan mogelijkheden om 
het te versnellen? 

89 a. Betekent het feit dat er geen kengetallen meer beschikbaar zijn 
over reizigerskilometers, er tot de tijd dat de informatie van de 
OV-chipkaart kan worden gebruikt, geen gegevens over reizigerski-
lometers beschikbaar zijn? 
b. Is het aantal reizigerskilometers geen prestatie-criterium voor 
vervoerders? 
c. Indien dat wel zo is, hoe wordt dit dan gemeten en getoetst? 

90 Kunt u aangeven hoeveel klachten er over graffiti op stations zijn? 
91 Kan van elke maatschappelijke organisatie die subsidie ontvangt 

worden aangegeven wat de prestatie-indicatoren zijn waaraan 
wordt getoetst of de middelen effectief worden besteed? 

92 Waarop is de verwachting gebaseerd dat het aantal treinen in de 
tabel «Aantal treinbewegingen per week» in 2013 toeneemt, en 
geldt dit alleen voor de Betuweroute? 

93 Wat wordt bedoeld met het woord «behoorlijk» in de zin «(...) 
omdat de exploitatie van het Hoofd Rail Net (HRN) in zijn geheel 
behoorlijk winstgevend is», en kunt u dat kwantificeren? 

94 Zijn luchtvaartvolume, punctualiteit, investeringen, projecten, 
objecten, bewegingen, bezit, ongevallen, overtredingen en 
bedrijven (in fte en omzet) digitaal ontsloten als open data? Zo nee, 
waarom niet? 

95 Wanneer kunnen de eerste resultaten van de monitoring die in 2014 
van start gaat, van de effectiviteit van de maatregelen om het risico 
op vogelaanvaringen rond Schiphol te verminderen, worden 
verwacht? 

96 a. Hoe verloopt de samenwerking tussen de Koninklijke Neder-
landse Redding Maatschappij (KNRM) en de commerciële bergings-
bedrijven op zee? 
b. Welke afspraken zijn er? 
c. Wat klopt er van de verhalen dat beide partijen op voet van 
oorlog met elkaar leven? 
d. Op welke punten wordt er goed samengewerkt en op welke 
punten niet? 
e. Welke gevolgen heeft dit voor de veiligheid? 
f. Wat is de rol van de kustwacht hierbij? 
g. In hoeverre is er sprake van oneerlijke concurrentie tussen de 
KNRM en de commerciële bergingsbedrijven? 

97 In hoeverre zullen uw voornemens rond de versoberingen kunnen 
leiden tot een verminderde dienstverlening aan de binnenvaart? 

98 Overweegt u te komen tot een inkrimping van bedieningstijden of 
een nachtsluiting? En zo ja, op welke locaties? 

99 Waarom heeft u ervoor gekozen om tot een versobering van de 
bedieningstijden van sluizen in vaarwegen te komen? 
Hoe wordt voorkomen dat hierdoor de betrouwbaarheid van de 
binnenvaart wordt geschaad? 

100 Wordt bij de aanleg/omlegging van de Zuid Willemsvaart rekening 
gehouden met de aanleg van ligplaatsen? 

101 Is het uw intentie dat het verbeteren van de capaciteit van sluizen 
op de hoofdtransportassen moet leiden tot voldoen aan de 
streefwaarden met betrekking tot passeertijden, of moeten er nog 
andere maatregelen komen om aan de streefwaarden te voldoen? 
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102 Hoe staat het momenteel met de gesprekken met landsdelen om te 
voorkomen dat de bedieningstijden van sluizen en bruggen worden 
ingekort? 

103 Kunt u aangeven welke economische consequenties het inkorten 
van de bedieningstijden van sluizen en bruggen hebben? En kunt u 
hier in ieder geval indicatoren van bedrijvigheid, omzet, kosten en 
arbeidsplaatsen bij betrekken? 

104 Kunt u een overzicht geven van de projecten die ten gevolge van 
bezuinigingen op het infrastructuurfonds zijn getemporiseerd? En 
kunt u aangeven welke economische consequenties het uitstellen 
van deze projecten voor het Nederlandse bedrijfsleven heeft, zowel 
per project als in totaal? 

105 Betekent de eerste alinea van dit beleidsartikel dat voor u onomsto-
telijk vaststaat dat de uitstoot van CO2 en overige broeikasgassen 
leidt tot een stijging van de temperatuur op aarde, en daarmee leidt 
tot een verandering van klimaat en stijging van de zeespiegel? 

106 Hoe toetst u dat bij de inkoop van milieuvriendelijke producten 
deze ook daadwerkelijk milieuvriendelijker zijn? 

107 Komt er van het United Nations Framework Convention on Climate 
Change (UNFCCC) ook geld naar Nederland, voor het klimaatbe-
stendig maken van onze delta? 

108 Komt er van de Europese Unie geld naar Nederland, voor het 
klimaatbestendig maken van onze delta? 

109 Wat zijn de concrete en afrekenbare doelen van de Lokale Klimaat-
agenda? Wanneer zijn deze doelen voor het laatst geëvalueerd? 

110 Stimuleert u alleen zuinigere voertuigen of ook schonere 
voertuigen? 

111 Op welke wijze wordt de uitstoot van broeikasgassen bij de 
productie van ons voedsel en bij de productie van agrarische 
producten voor de export meegenomen in het nationale 
klimaatbeleid? 

112 Op welke wijze ondersteunt u gemeenten, provincies en water-
schappen bij hun klimaatprogramma’s? Hoeveel geld stelt u 
hiervoor beschikbaar en waar is dit in de begroting opgenomen? 

113 Betekent de zin dat «»tot en met 2015 nog de laatste betalingen 
moeten plaatsvinden met betrekking tot subsidies op het gebied 
van klimaat»», dat daarna geen subsidies meer worden verstrekt? 

114 Kunt u aangeven hoeveel ambtenaren (fte) bezig zijn met de 
administratie van de teruggaafregeling kerkgebouwen? 

115 Kunt u aangeven hoeveel ambtenaren (fte) bezig zijn met de 
administratie van de teruggaafregeling non profits? 

116 Kunt u aangeven hoeveel ambtenaren (fte) bezig zijn met de 
administratie van de vrijstellingen grootverbruik in de energiebelas-
ting? 

117 Kunt u aangeven hoeveel aanvragers er in 2013 gebruik gemaakt 
hebben van de teruggaafregeling kerkgebouwen? 

118 Kunt u aangeven hoeveel aanvragers er in 2013 gebruik gemaakt 
hebben van de teruggaafregeling non profits? 

119 Kunt u aangeven hoeveel aanvragers er in 2013 gebruik gemaakt 
hebben vrijstellingen grootverbruik in de energiebelasting? 

120 Kunt u aangeven hoeveel energiegebruik in 2013 viel onder de 
teruggaafregeling kerkgebouwen? 

121 Kunt u aangeven hoeveel energiegebruik in 2013 viel onder de 
teruggaafregeling non profits? 

122 Kunt u aangeven hoeveel energiegebruik in 2013 viel onder de 
vrijstellingen grootverbruik in de energiebelasting? 

123 Kunt u aangeven hoeveel energiebesparing er per jaar tussen 2008 
en 2013 gemiddeld plaatsvond bij de bedrijven die vallen onder de 
vrijstellingen grootverbruik in de energiebelasting? 
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124 Komen bedrijven die vallen onder de vrijstellingen grootverbruik in 
de energiebelasting ook in aanmerking voor de compensatierege-
ling voor de kosten van CO2 rechten? 

125 Welk deel van de ETS-plichtige (Emissions Trading System) 
bedrijven wordt straks de facto ontzien van de prijsprikkel door de 
compensatieregeling voor de kosten van CO2 rechten? 

126 Hoe verhouden de uitgaven van de inkomsten uit ETS veilingen 
zich de komende jaren tot de kosten van de compensatieregeling 
voor de kosten van CO2 rechten? 

127 Hoeveel extra ETS-ontvangsten zouden er zijn, als de luchtvaart 
onder het ETS plafond zou vallen? 

128 Op welke manier wilt u de administratieve lasten, die samenhangen 
met emissies, verlagen? 

129 Op welke wijze ondersteunt u gemeenten en provincies bij het 
opstellen van algemene regels en bij de vergunningverlening met 
betrekking tot lucht en geluid? 

130 Kunt u aangeven wanneer het activiteitenbesluit wordt 
geëvalueerd? 

131 Kunt u aangeven hoeveel meldingen van agrarische activiteiten er 
zijn geweest, die voor de uitbreiding van het activiteitenbesluit 
vergunningplichtig waren, zijn onderzocht door gemeenten? En 
kunt u aangeven hoeveel er gewoon voor kennisgeving zijn 
aangenomen? 

132 Kunt u toelichten hoe het staat met het ontwikkelen van instrumen-
ten om de waarde van biodiversiteit en natuurlijk kapitaal tot 
uitdrukking te brengen in het economisch verkeer, en welke 
concrete acties er op dit punt de komende jaren worden genomen? 

133 Wat is de oorzaak van de verwachting dat de hoeveelheid SO2 

(zwaveldioxide) in 2014 en 2020 toeneemt ten opzichte van 2011? 
134 Wat is de oorzaak van de verwachting dat de hoeveelheid NMVOS2 

(vluchtige organische stoffen, exclusief methaan) in 2014 en 2020 
toeneemt ten opzichte van 2011? 

135 Klopt het dat u voornemens bent om het Nationaal Samenwer-
kingsprogramma Luchtkwaliteit (NSL) te verlengen tot na 2015? Zo 
ja, waarom is er nog geen geld ingeboekt op de begroting ter 
realisatie van het NSL na 2015 (20.01.04 – Bijdrage aan medeover-
heden – NSL)? 

136 Kunt u de sterke daling van het budget ten behoeve van het NSL in 
2014 en 2015 ten opzichte van de voorgaande jaren verklaren 
(20.01.04 – Bijdrage aan medeoverheden – NSL)? 

137 Wat wordt er precies gedaan met het geld dat staat ingeboekt op de 
post «overige bijdrage medeoverheden», als onderdeel van 
«Bijdrage aan medeoverheden» (20.01.04)? 

138 Hoeveel euro is er in 2014 en in de daaropvolgende jaren beschik-
baar voor subsidies voor de aanschafkosten van nieuwe voertuigen 
met schonere motoren? 

139 Hoeveel dragen de subsidies voor de aanschafkosten van nieuwe 
voertuigen met schonere motoren bij aan het verbeteren van de 
luchtkwaliteit? En kunt u aangeven welk deel van deze luchtkwali-
teitswinst weer teniet wordt gedaan door het recente verhogen van 
de maximumsnelheid op snelwegen? 

140 Wat bedoelt u met «duurzame economie» in de algemene 
doelstelling duurzaamheid? 

141 Hoe ziet u een Europees level playing field op het gebied van 
duurzaamheid? Het gelijk stellen van definities? Het gelijk stellen 
van ambities? Het gelijk stellen van financiële hulp? Het gelijk 
stellen van de manier van denken? Of alle genoemde opties en 
welke eventueel nog meer? 
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142 Welke grenzen stelt u, in samenwerking met de Minister van 
Economische Zaken, aan de uitputting en aantasting van natuurlijke 
hulpbronnen? 

143 Voor welke natuurlijke hulpbronnen stelt u, in samenwerking met 
de Minister van EZ, grenzen wat betreft uitputting en aantasting? 

144 Welke generieke en brongerichte maatregelen neemt u ter 
versterking van de veerkracht van het natuurlijke kapitaal? 

145 Welke instrumenten worden er ontwikkeld om de waarde van 
biodiversiteit en natuurlijk kapitaal tot uitdrukking te brengen in het 
economisch verkeer? 

146 Kunt u de Kamer informeren over de implementatie van het 
verdrag van Aarhus? In hoeverre is het implementatiecomité 
tevreden over de wijze waarop Nederland dit verdrag heeft 
geïmplementeerd? 

147 Wie maken er aanspraak op de subsidiebudget van 520.000 euro 
onder het subartikel Duurzame Productketens (21.05.02)? 

148 Wie maken er aanspraak op de subsidiebudget van 359.000 euro 
onder het subartikel Natuurlijk Kapitaal (21.06.02)? 

149 Wanneer voorziet u de afronding van de evaluatie van het 
Vergunningverlening Toezicht en Handhaving (VTH) stelsel? 

150 Hoe gaat de focus op het signaleren van milieu en gezondheidsrisi-
co’s er concreet uitzien? 

151 Hoe verhoudt het inzetten van een deel van de middelen van het 
programma «Herpriotering asbest» ten behoeve van IenM-brede 
doeleinden zich tot het doel van «het voorkomen en verminderen 
van de grootste milieu en gezondheidsrisico’s die veel aandacht 
blijven vergen, zoals asbest»? 

152 Wat zijn de consequenties voor het KNMI als het KNMI zijn 
onafhankelijkheid niet kan waarborgen? 

153 Kunt u een vergelijking geven van de kosten voor het uitgeven van 
een weerbericht door het KNMI en door commerciële bedrijven als 
MeteoConsult? 

154 Hoeveel geld is er beschikbaar voor inspectie van milieuregels, 
welke prioriteiten worden daarin gesteld, en waar is dit in de 
begroting opgenomen? 

155 Hoe verklaart u de daling van de uitgaven in de jaren 2012–2018 
voor artikel 24 Handhaving en Toezicht? 

156 Heeft de Inspectie voor Leefomgeving en Transport (ILT) een rol in 
de toelating van treinen op het Nederlandse spoor? Zo ja, wat is die 
rol en waaraan wordt getoetst? 

157 Leidt de toename van het aantal buitenlandse vrachtwagenchauf-
feurs op de Nederlandse wegen tot een toename van werkzaamhe-
den van de ILT, of een verschuiving van werkzaamheden? 

158 Kunt u uitleggen wat er wordt bedoeld met de ketenbenadering bij 
het toezicht op risicovolle stoffen en producten? 

159 Kunt u uitleggen wat er wordt bedoeld met de «rol van ketenregis-
seur» voor de inspectie bij het toezicht op risicovolle stoffen en 
producten? 

160 Waarom dalen de kosten van Stichting Advisering Bestuursrecht-
spraak (STAB) niet, nu het aantal adviesvragen wel daalt? 

161 Kunt u nader specificeren waaraan de 6.681.000 euro ten behoeve 
van onderhoud en exploitatie van het Regeringsvliegtuig precies 
aan wordt uitgegeven? 

162 Hoe verklaart u de daling van de uitgaven voor het Regeringsvlieg-
tuig in de periode 2012–2018? 

163 Voor welke IenM-taken wordt gebruik gemaakt van het Regerings-
vliegtuig? Waarvoor is het gebruikt in 2011 en 2012? 

164 Waaruit bestaan de ontvangsten voor het Regeringsvliegtuig 
precies en hoe hoog zijn deze? 

165 Hoeveel procent van de personele uitgaven bestaat uit externe 
inhuur? 

9



166 Kunt u voor het Ministerie en de agentschappen aangeven welk 
deel van de werkzaamheden uitbesteed wordt, zowel in termen van 
uren, als in termen van aandeel op de begroting? 

167 Kunt u aangeven waarom de departementale taakstelling van Rutte 
II pas per 2016 wordt gerealiseerd? 

168 Klopt het dat op basis van nadere uitwerking in concrete maatrege-
len in een later stadium nog een herverdeling zal plaatsvinden? Zo 
ja, wat is dat latere stadium? En hoe wordt de Kamer hierover 
geïnformeerd? 

169 Wat betekent de reductie van personeel bij ILT voor de controles op 
het wegtransport, en wat zijn hiervan de gevolgen? Hoeveel 
ILT-inspecteurs zijn er momenteel beschikbaar voor het uitvoeren 
van feitelijke controles langs de weg en toezicht op cabotageregels? 

170 Hoeveel fte is momenteel beschikbaar bij de ILT voor inspectietaken 
die voorheen waren ondergebracht bij de VROM-inspectie? 

171 a. Kunt u bevestigen dat er een nieuw kostprijsmodel is voor de 
vergunningen, certificaten, brevetten en dergelijke, die de ILT 
afgeeft? 
b. Kunt u inzage geven in de gevolgen van dit nieuwe model voor 
de mate van kostendekkendheid van deze producten van de ILT? 
c. Hoe verhouden deze nieuwe kostprijzen zich tot de getallen 
vermeld in de tabel op pagina 149, punt 8, tweede regel? 
d. Kunt u de mate van doelmatigheid aangeven van de processen 
van de ILT voor de afgifte van de genoemde producten? 
e. Worden de processen nationaal en internationaal getoetst op 
doelmatigheid? 
f. Ligt er aan het nieuwe kostprijsmodel een objectieve kostprijsbe-
oordeling ten grondslag? 
g. Bent u bereid hierover in overleg te treden met de afnemers van 
de producten van de ILT? 

172 Is de Rijksdienst Wegverkeer (RDW), naast de ontsluiting van 
actuele verkeersgegevens, ook voornemens andere datasets zoals 
kentekeninformatie, het nationaal parkeerregister, voertuigcrimina-
liteit en opsporingsbestanden als open data te ontsluiten? Zo nee, 
waarom niet? 

173 Zijn gegevens over matrix borden, bezit motorvoertuigen, 
ongevallen, overtredingen en vervoersbedrijven (fte, omzet) 
digitaal ontsloten als open data? Zo nee, waarom niet? 

174 Kunt u in aanvulling op de overzichtsconstructie milieu toelichten 
op welke manier de bevordering van de circulaire economie binnen 
de begrotingen en beleidsartikelen uit andere departementen is 
opgenomen, en hoeveel geld daaraan wordt uitgegeven? 

175 Via motie op Kamerstuknummer 31 953 nr. 43 (Jansen) wordt in het 
dictum gevraagd om een onafhankelijke analyse die de geclaimde 
besparingen onderbouwen. In de stand van zaken wordt gemeld 
dat de resultaten in de Memorie van Toelichting worden opgeno-
men. Op welke wijze wordt de onafhankelijkheid van de analyse 
geborgd? 

176 Is de motie op Kamerstuknummer 31 936 nr 26 ten aanzien van de 
snorvliegers uitgevoerd? 

177 Kunt u een actuele stand van zaken geven met betrekking tot de 
uitvoering van de motie Remco Dijkstra op Kamerstuknummer 
31 409-51 over het wegen van zeecontainers? 

178 Kunt u een actuele stand van zaken geven met betrekking tot de 
uitvoering van de motie Kuiken/Elias 33 400 A-76 over project 
Gebiedsontwikkeling Oostelijke Langstraat (GOL)? 
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179 Zijn de fusiegemeenten, die sinds 2008 zijn ontstaan, opnieuw 
geïnterviewd over de problematiek van onrechtmatige bewoning 
van recreatiewoningen? Zo nee, waarom niet? Zo ja, zijn er (fusie) 
gemeenten die hun beleid sinds 2008 veranderd hebben? Waaruit 
bestaan deze beleidsverandering(en)? 

180 Wat is de stand van zaken met betrekking tot het sneller varen van 
watertaxi’s op de Waddenzee naar aanleiding van de toezegging 
zoals gedaan in het algemeen overleg Noordzee en Wadden van 
24 april 2013? 

181 Hoe kan het dat er in 2013 10,4 mln euro moet worden bijgedragen 
ter dekking van de te betalen schadevergoeding m.b.t. Afval 
Terminal Moerdijk en wat is de reden dat deze bijdrage niet eerder 
is voorzien? 

182 Kunt u toelichten waaraan de 22.176.000 euro ten behoeve van het 
Investeringsbudget Landelijk Gebied precies wordt besteed en wat 
de reden is dat dit bedrag wordt overgedragen aan het Ministerie 
van Economische Zaken? 

183 Wat is de reden dat er zo veel extra middelen worden ingezet ten 
behoeve van subsidies Euro-VI in de jaren 2013–2015, en hoe kan 
het dat deze extra bijdrages niet eerder zijn voorzien? 

184 Wat is de reden dat er in 2013 vijf miljoen euro extra wordt ingezet 
voor het NSL, en hoe kan het dat deze bijdrage niet eerder is 
voorzien? 

185 Waar wordt de circa 25 mln aan besteed die in 2013 niet wordt 
gebruikt voor de aanpak van het verpakkingen- en zwerfafvaldos-
sier? 

186 Wat is de reden dat er in 2013 vanuit beleidsartikel 21 Duurzaam-
heid bijna 5 miljoen euro wordt overgedragen aan Ministerie van 
Economische Zaken ten behoeve van het Investeringsbudget 
Landelijk Gebied (ILG) programma van Economische Zaken? 

187 Wat zijn de consequenties van het naar voren halen van de 
middelen uit latere jaren voor de uitvoering van de taken in latere 
jaren? 

188 Wat is de reden dat er in 2013 bijna 5 miljoen euro extra wordt 
uitgegeven ten behoeve van NANoREG, en wat is de reden dat deze 
uitgaven niet eerder zijn voorzien? 

189 Kunt u de extra uitgaven in 2013 van 10.671.000 euro ten behoeve 
van «Bijdrage diensten aan centrale ICT-kosten» (waaronder 
beheerkosten SAP, dienstverlening aan programma’s, upgradepro-
grammatuur en kosten voor het Nieuwe Werken) specifieker 
toelichten met daarbij een overzicht van wat de uitgaven per 
onderdeel zijn? 

190 a. Welke organisaties aan wie subsidies worden verstrekt, treden 
met dat geld zelf op als subsidieverstrekker? Welke specifieke 
doelen uit de aanvraag zijn gehonoreerd en waarom? 
b. Aan welke organisaties verstrekken de in de vorige vraag 
genoemde organisaties subsidie, wat is de hoogte van de ver-
strekte subsidies? Welke specifieke doelen uit de aanvraag zijn 
gehonoreerd en waarom? 

191 Welk deel van de toegekende subsidies gaat naar andere overhe-
den? Zijn deze gelden geoormerkt en zo ja, waarvoor? Hoeveel van 
deze gelden worden door andere overheden aan derde partijen 
middels subsidie verstrekt? 

192 Voor welke tijdsspanne zijn/worden er juridische verplichtingen 
aangegaan met betrekking tot subsidieverstrekkingen door 
IenM-subsidie ontvangende organisaties? 

193 Welke controlemethodiek gebruikt u aangaande het behalen van 
doelen? Hoe en hoe vaak en op welke wijze vinden evaluaties 
plaats? 
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194 Hoe ziet de besluitvorming er uit over de toekenning van een 
subsidie, en hoe ziet het traject voor toekenning van een subsidie er 
uit? 

195 Welke subsidies lopen in 2013 af en worden niet meer geprolon-
geerd en waarom? En welke subsidies lopen in 2013 af en worden 
wel geprolongeerd en waarom? 

196 Welke maatregelen neemt u, en heeft u genomen, met betrekking 
tot verduurzaming en klimaat? Wat zijn de kosten van deze 
maatregelen? 

197 Welke exacte subsidiebedragen zijn er aan welke organisaties 
toegekend? 

198 Hoe worden de gebruiksvoorschriften van bestrijdingsmiddelen 
gehandhaafd? Hoeveel fte is er beschikbaar voor deze handhaving? 
Wanneer zullen de normoverschrijdingen, soms van vele duizenden 
malen de norm, tot het verleden behoren? 

199 Hoeveel geld is er beschikbaar voor het stimuleren van alternatie-
ven van chemische bestrijdingsmiddelen, en waar is dit in de 
begroting opgenomen? 

200 Wat is de laatste stand van zaken voor wat betreft de onderhande-
lingen over mogelijke invoering van de Noordzee als NOx Emission 
Control Area (NECA) en de bijbehorende plicht voor nieuwe 
zeeschepen om katalysatoren te plaatsen (zgn. Tier III regelgeving 
van Marpol Annex VI)? 

201 Kunt u een beschrijving geven van het krachtenveld met betrekking 
tot het door Rusland voorgestelde amendement waarmee de 
invoering van de NOx emissienormen (Tier III) zouden worden 
uitgesteld? Is al bekend hoe verschillende delegaties gaan 
stemmen bij de 66-ste sessie van de Marine Enviroment Protection 
Committee (MEPC) in het voorjaar van 2014? 

202 Hoeveel extra zou de stikstofuitstoot van de scheepvaart, die in 
Nederland neerslaat, kunnen dalen tussen 2016 en 2021 als de 
invoering van de NOx emissienormen (Tier III) niet wordt uitgesteld, 
maar in 2016 plaatsvindt?
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